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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v ponedeljek, 19.05.2020 ob 17.00 uri v kulturni dvorani na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Ivan 
HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Štefan KRANČIČ, 
Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsotna sta bila člana občinskega 
sveta Vinko GAJŠT in Franc KOVAČ.  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Lavra KOVAČ    - pravnica 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 11. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so z večino (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 11. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog sprememb in dopolnitev Statuta Občine Tišina – I. obravnava 
6. Predlog Odloka o javni gasilski službi v Občini Tišina – I. obravnava 
7. Predlog Sklepa o soglasju k določitvi  cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 

subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu od 01.04.2020 
8. Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina 
9. Predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu Lavra, enota Tišina 
10. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2019 posrednih proračunskih uporabnikov: 

- Pokrajinska in študijska knjižnica Murska Sobota 
- Zdravstveni dom Murska Sobota 
- Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
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- Medobčinska inšpekcija in redarstvo  
- Ostala mnenja odborov na poročila, ki so jih obravnavali iz svoje delovne pristojnosti 

11. Letno poročilo o kakovosti in zdravstveni ustreznosti pitne vode za leto 2019 Vodovod sistema B 
d.o.o.  

12. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2019 
13. Letno poročilo o oskrbi pitne vode, vodovarstvenih pasovih in zdravstveni ustreznosti pitne vode 

za leto 2019 
14. Poročilo Nadzornega odbora »Pregled smotrnosti porabe proračunskih sredstev za namen 

delovanja vaških odborov v proračunu občine Tišina za leto 2018« 
15. Poročilo o opravljenem delu Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2019 
16. Program dela Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2020 
17. Tekoča problematika 
18. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. Povedal je, da v zapisniku ni razprave, ki jo je zahteval, ko je bilo 
govora o testiranju glede koronavirusa med gdč. Knaus in županom. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva preverila in se bo zapisnik po potrebi dopolnil. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 10. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA OBČINE TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala predsednica statutarno pravne komisije gdč. Petra KNAUS.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Štefan KRANČIČ in Petra KNAUS. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 100: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA OBČINE TIŠINA 
V PRVI OBRANAVI IN GA POSREDUJE V 15. DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 



 

 

Stran 3 od 12 

 

Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O JAVNI GASILSKI SLUŽBI V OBČINI TIŠINA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala pravnica Lavra KOVAČ. 
 
Petra KNAUS, predsednica Statutarno pravne komisije je povedala, daje komisija obravnavala predlog 
Odloka o javni gasilski službi v Občini Tišina – I. obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o javni gasilski 
službi v Občini Tišina – I. obravnava, skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in 
sprejem, z naslednjimi spremembam in dopolnitvami: 

- besedilu 5. člena predloga Odloka se doda besedilo 4. odstavka, ki se glasi: »V skladu s 
kategorizacijo gasilskih enot, je gasilska enota Prostovoljnega gasilskega društva Tišina, 
osrednja gasilska enota v Občini Tišina.« 

- besedilo 16. člena predloga Odloka se briše, ostali členi se primerno preštevilčijo. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o javni gasilski službi v Občini Tišina – I. obravnava in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 101: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O JAVNI GASILSKI SLUŽBI V OBČINI TIŠINA 
V PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 30. DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI  CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI 
SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU OD 01.04.2020 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o soglasju k določitvi  cene storitve pomoči družini na domu in določitvi 
subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu od 01.04.2020 in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 102: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEPA O SOGLASJU K DOLOČITVI CENE STORITVE POMOČI 
DRUŽINI NA DOMU IN DOLOČITVI SUBVENCIONIRANJA CENE STORITVE POMOČI DRUŽINI NA DOMU OD 
01.04.2020 DALJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU PRI OŠ TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu pri OŠ Tišina in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL in Miro BERKE. 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Danijel KOLMAN je predlagal, da naj razliko podražitve ekonomske cene pokrije občina iz lastnih sredstev iz 
proračuna. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
z večino (13 prisotnih, ZA = 7, PROTI = 4) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 103: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU 
PRI OŠ TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU LAVRA, ENOTA TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Sklepa o določitvi ekonomske cene v vrtcu Lavra, enota Tišina in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodelovala Marija PRELEC. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
z večino (13 prisotnih, ZA = 7, PROTI = 4) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 104: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI EKONOMSKE CENE V VRTCU 
LAVRA, ENOTA TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 
K TOČKI 10 
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2019 
 

*     *     *     *     * 
 
POKRAJINSKA IN ŠTUDIJSKA KNJIŽNICA MURSKA SOBOTA 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 9. seji dne 14.05.2020 seznanil s Poročilom Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota 
in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti na svoji 9. seji dne 14.05.2020 seznanil s 
Poročilom Zdravstvenega doma Murska Sobota in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim 
seznani.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Ivan HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom Centra za 
ravnanje z odpadki Puconci in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO 
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Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil s Poročilom 
Medobčinske inšpekcije in redarstva  in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 

 
*     *     *     *     * 

 
OSTALA MNENJA ODBOROV NA POROČILA, KI SO JIH OBRAVNAVALI IZ SVOJE PRISTOJNOSTI 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da se 
je odbor na svoji 9. seji dne 14.05.2020 seznanil še s Poročili Doma starejših Rakičan, Rešilne d.o.o., 
Policijske postaje Murska Sobota in Materinskega doma ter daje vsem pozitivno mnenje.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 11 
 
LETNO POROČILO O KAKOVOSTI IN ZDRAVSTVENI USTREZNOSTI PITNE VODE ZA LETO 2019 VODOVOD 
SISTEMA B D.O.O.  
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o kakovosti in zdravstveni ustreznosti pitne vode za leto 2019 
Vodovod sistema B d.o.o. in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 12 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2019 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje in sicer: Zakaj se ne delajo analize za vsebnost klora?  
 
ŽUPAN je povedal, da bo podan pisni odgovor. 
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K TOČKI 13 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o oskrbi pitne vode, vodovarstvenih pasovih in zdravstveni 
ustreznosti pitne vode za leto 2019 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 14 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA »PREGLED SMOTRNOSTI PORABE PRORAČUNSKIH SREDSTEV ZA NAMEN 
DELOVANJA VAŠKIH ODBOROV V PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2018« 
 
Obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC. V nadaljevanju je dodatno 
pojasnilo podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
V razpravi je sodeloval Viktor OBAL. 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje je podal župan. 
 
 
K TOČKI 15 
 
POROČILO O OPRAVLJENEM DELU NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 16 
 
PROGRAM DELA NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Marija PRELEC. 
 
Danijel KOLMAN je podal pobudo, da naj Nadzorni odbor občine Tišina po končani investiciji opravi nadzor 
o smotrnosti porabe proračunskih sredstev za izgradnjo krožišča na Tišini ter izgradnjo pločnikov v naselju 
Tišina in Tropovci. 
 
Milan BALAŽIC je pozval vse člane občinskega sveta in prav tako vse občanke ter občane, da naj podajo 
pobude Nadzornemu odboru občine Tišina, za katere želijo, da se opravi nadzor. 
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K TOČKI 17 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Pomurski vodovod: V drugi polovici aprila je bil objavljen razpis za izbor izvajalca del za II. fazo 
Pomurskega vodovoda. Rok za oddajo ponudb ej do konca maja 2020. Po predvidevanjih se podpis 
pogodbe in pričetek gradbenih del pričakuje v jeseni leta 2020.  

 Obdobni popis vodomerov na območju občine Tišina: Zaradi preprečevanja širjenja okužbe virusa SARS 
CoV-2 (COVID-19) režijski obrat Občine Tišina ni mogel izvajati obdobnega popisa vodomerov na 
območju občine Tišina. Zato smo uporabnike iz vasi: Borejci, Rankovci, Vanča vas, Gradišče, Murski 
Črnci in Tropovci, pisno pozvali, da do 22. maja popišejo in javijo stanje vodomera. Letni popisi stanja 
nam služijo kot podlaga za izvedbo poračuna storitev in za izračun novih mesečnih akontacij. Pri večjih 
odstopanjih se tudi povežemo z  lastniki, da se ustavijo morebitni izlivi vode, ki jih brez kontroliranja 
porabe ne bi opazili. V želji, da se izognemo večjim poračunom za posamezna odjemna mesta prosimo 
gospodinjstva, da nam do 22. maja 2020 javijo stanja vodomerov. Za tista odjemna mesta, kjer stanje 
ne bo javljeno bomo še naprej zaračunavali enake akontacije kot doslej. Stanje lahko javijo:  
 po e- pošti na: komunala@tisina.si 
 pošljejo SMS na telefon:  031-325-719 
 ali pokličejo na telefon: 031-325-719, 02-539-17-17 ali 02-539-17-10. 

 Oprostitev NUZS pojasnilo –  delna oprostitev plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v letu 
2020 zaradi epidemije virusa COVID-19: Z drugim odstavkom 4. člena Odloka o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Tišina za leto 2020 je določeno, da se vsem zavezancem za 
plačilo nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Tišina za leto 2020, obveznosti 
zmanjša za tri mesečne obroke (marec, april, maj). Vendar smo zaradi različnih informacij prosili za 
dodatno pojasnilo Ministrstvo za okolje in prostor, Direktorat za prostor, graditve in stanovanja, ki nam 
je odgovorilo: Ko bi občine želele za letošnje leto delno znižati zneske za odmero NUSZ, je bilo 
pojasnjeno, da morata biti višina in morebitna znižanja določena z občinskim aktom do konca leta za 
naslednje leto. Za odmero v letošnjem letu se torej upošteva podatek o vrednostih točke, ki je veljal na 
dan 1. januarja 2020, glede morebitnih olajšav pa take, kot so bile določene z občinskim odlokom na 
dan 1. januarja 2020. MF je mnenja, da bi morebitno spreminjanje vrednosti točke, če bi ga občine 
sprejele s posegi v že uveljavljene odloke, glede odmere NUSZ za leto 2020 pomenilo retroaktivnost in 
ga zato v letošnjem letu ne bi bilo mogoče upoštevati. S takim stališčem se strinja tudi MOP. Iz zgoraj 
navedenega torej izhaja ugotovitev, da poseganje v veljaven odlok o NUSZ v tekočem letu odmere ni 
možno, saj to pomeni retroaktivnost. V letu 2020 Občina Tišina torej ne more delno znižati zneska za 
odmero NUSZ, ki bi morala oziroma je že veljala 1. 1. 2020. Ne glede na to, da z določbo drugega 
odstavka 4. člena odloka o SD odloka o proračunu, ki se glasi: »Vsem zavezancem za plačilo nadomestila 
za uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Tišina za leto 2020, se obveznost zmanjša za tri 
mesečne obroke (marec, april, maj).«, občina ni neposredno posegla v sam odlok o NUSZ, je na ta način 
retroaktivno posegla v odmero NUSZ, ki bi morala veljati in je že veljala 1. 1. 2020. Že uveljavljene 
odmere NUSZ za leto 2020 torej v tekočem letu ni mogoče (na noben način) naknadno znižati, je pa 
mogoče to storiti za naslednje leto. Vendar tudi pod pogojem, da je to zaradi posledic epidemije Covid-
19 in zato taki ukrepi lahko veljajo tudi v letu 2021 le začasno. MOP navaja, da že obstoječe pravne 
podlage sistemsko in primerno razrešujejo morebitne posledice epidemije Covid-19, zaradi katerih 
zavezanci ne bi bili zmožni plačati obveznosti iz naslova odmere. Poleg tega je MF izpostavil tudi 
dodatno možnost, ki jo daje Zakon o interventnih ukrepih na javnofinančnem področju (Uradni list RS, 
št. 36/20; v nadaljnjem besedilu: ZIUJP). V prvem odstavku 7. člena ZIUJP je določeno, da lahko davčni 
organ ne glede na pogoje, ki so določeni v 102. členu ZDavP-2, dovoli odlog plačila davka za čas do dveh 
let oziroma dovoli plačilo davka v največ 24 mesečnih obrokih v obdobju 24 mesecev, zaradi izgube 
sposobnosti pridobivanja prihodkov zaradi epidemije. Ta možnost je dana tudi pravnim osebam, 
zavezankam za NUSZ. MOP kakor tudi MF, ne glede na obseg morebitnih posledic zaradi epidemije 
Covid-19, ne podpirata širitve oprostitev NUSZ, zato te tudi niso bile vključene v interventno 
zakonodajo. Neprimerno je namreč, da bi se občine odpovedovale delu prihodkov, na drugi strani pa 
predlagale uvedbo ukrepov za nadomestitev izpada teh prihodkov (kot je bilo predlagano z več strani). 

mailto:komunala@tisina.si
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Prav tako kot MF, je tudi MOP mnenja, da že obstoječe pravne podlage predstavljajo zadosten in 
sorazmeren ukrep, da se prepreči, da bi odmera NUSZ zavezancem, tako gospodarstvu kot tudi 
prebivalstvu, v danih okoliščinah zaradi posledic epidemije Covid-19, pomenila nesorazmerno breme. 
Glede na vse zgoraj navedena pojasnila tako ne bo mogoča delna oprostitev plačila nadomestila NUSZ. 

 Cesta R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci in cesta R2-440/1294 Petanjci – Gederovci: S strani 
Direkcije za infrastrukturo smo konec aprila  prejeli v podpis sporazuma o sofinanciranje rekonstrukcije 
ceste R2-441/1298 MS – Gederovci, katerega sem z velikim veseljem podpisal. Te dni sem bil s strani 
posameznih občanov, ki so lastniki zemljišč ob cesti Murska Sobota – Gederovci  ter so njihova zemljišča 
predvidena za odkup, da so prejeli cenilne zapisnike in pogodbo za odkup zemljišč. Zato se na vse te 
občane obračam s prošnjo, da čim prej podpišejo pogodbo za odkup zemljišč. Če pa se pojavlja kakršno 
koli vprašanje okrog odkupa zemljišča za potrebe rekonstrukcije, ali vam informacije, ki ste jih prejeli 
od Direkcije za infrastrukturo  niso dovolj vas vabimo, da se čim prej oglasite na občinski upravi. Po vseh 
močeh bomo poskušali pomagati, da se čim prej zaključi postopek odkupa zemljišč.   

 Cesta R2-440, Petanjci – Krajna: V času od zadnje seje OS, smo po e-pošti rešili nekaj odprtih zadev 
okrog projektne dokumentacije za rekonstrukcije te državne ceste. Pričakujemo termin za uskladitev 
odprtih zadev, da se čim prej zaključi projektna dokumentacije. 

 Javni razpisi za društva: Objavljeni  so bili javni razpisi za sofinanciranje društev na področju:  športa, 
kulture, turizma, in ostalih društev, ter razpis za kmetijstva. prav tako sta bila objavljena razpisa za izbor 
naj športnika/športnice za leto 2019 in razpis za priznanja občine Tišina za leto 2019. Kot vsako leto so 
vsa gospodinjstva v občini prejela posebno številko Novin - Uradne objave 2020, kjer so razpisi  
objavljeni. Javni razpisi so skupaj z razpisno dokumentacijo na voljo tudi na spletni strani občine Tišina. 

 Pomurske lekarne: Pomurskim lekarnam poslali prošnjo s strani občine za en prikazovalnik hitrosti. Prav 
tako  predstavnico Rdečega Križa Tišina pozvali naj dajo prošnjo za sofinanciranje njihove dejavnost tudi 
na Pomurske lekarne, kakor je bila dana pobuda na prejšnji seji. 

 Javna dela: Na zadnji seji OS sem podal poročilo o uspešnem kandidiranju na razpisu za javna dela. Kot 
sem že takrat omenil, smo prejeli odobritev za vključitev 15 oseb. Večinoma za dela pri urejanju vasi in 
občine. Vendar se nam pojavlja težava, da nam ne uspe zapolniti vseh mest. Tako smo do sedaj imeli 
zasedenih 8 mest. Na zadnji izbor bi naj prišlo na razgovor 6 kandidatov, a sta se razgovora udeležila le 
2 kandidata. Imeli pa smo tudi primer, ko se kandidat ni strinjal z delom, ki bi ga opravljal, ter se ni 
odločil, da bi dela na javnih delih. Še bomo poskušali dobiti kandidate iz naše občine. Če ne pa bomo 
verjetno primorani iskati kandidate izven naše občine. Ne da ne bi ne bilo na Zavodu za zaposlovanje 
občanov iz naše občine, a žal se pojavlja težava, da se iščejo razno razni izgovori ter tudi ne udeležba na 
razgovorih.  

 Izvrševanje Proračuna za leto 2020: Pri izvrševanju Proračuna za leto 2020 se izvajajo dela na:  
- Komunalna ureditev Murski Črnci - ulica do ČN - II. faza,  izvajalec Legartis d.o.o., kjer se dela že 

zaključujejo,  
- Obnova poda v telovadnici OŠ Tišina, izvajalec Elan, d.o.o., 
- Izvaja se notranja ureditev krožišča v naselju Tišina, izvajalec GMW,  
- Izvaja se zasaditev okolice centra Tišine, izvajalec drevesnica Špur,  
- Objavljen je razpis za izbor izvajalca za Kolesarsko stezo Vanča vas – Tišina.  

 Delo občinske uprave: V zadnjem času sta se nam na občinski upravi zgodili dve odsotnosti, ki bosta kot 
sedaj zgleda dolgo trajni. Znotraj občinske uprave smo dela in naloge porazdelili, tako da bomo 
poskušali opravit vse naloge. Mogoče bo kje kak časovni zamik zato prosimo vse občanke in občane za 
razumevanje.  

 
 
K TOČKI 18 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Kje piše, da je občina 
dolžna dati deponijo. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
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*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na naslednje vprašanje: Koliko denarja je bilo do 
sedaj porabljeno za ureditev notranjega dela rondoja ter zahteval, da se mu predloži kdaj so se ta sredstva 
porabila in za kakšen namen, kopijo nakazila, kdaj je to bilo nakazano, kdaj porabljeno? 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Kdaj bodo izgrajena 
pristanišča s privezi in čolnarna na reki Muri? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: Kdaj bo na Petanjcih 
na parkirišču pri pokopališču narejen asfalt? 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Marija PRELEC je glede deponije na parkirišču pri pokopališču v Gradišči ter glede na odgovora, ki ga je dobil 
g. Kolman zapisano, da je to vse urejeno v uredbi v 10. točki 4. člena, da lahko investitor zagotovi deponijo 
tudi na drugem kraju urejenem za začasno skladiščenje gradbenih odpadkov in da je izvajalec GMW d.o.o. 
predlagal, da bi mu najbolje ustrezala deponija na pokopališču parkirišča v Gradišču ter da je ta pripravljen 
po končanem delu, parkirišče asfaltirati, kar je občina sprejela. Kolikor nam je znano in kot je bilo pojasnjeno 
tudi na eni izmed sej, je bil ta tako imenovani »odpadni material« vgrajen nazaj na novo cesto, se pravi ni 
bil odpadni. Vprašanje je: Če je v investiciji izgradnje ceste to bilo upoštevano. Ampak odgovor na to 
vprašanje je sigurno neznanka in ga verjetno ne bomo dobili. Na 10. seji je bilo rečeno, da pogodba za najem 
deponije obstaja in da je ovrednotena na 50 tisoč €. G. župan je obljubil, da bo pogodbo posredovana, kar 
se pa ni zgodilo. Iz tega je sklepala, da verjetno ne obstaja ali pa gre samo za dogovor. Mnenja je bila, da na 
takšen način občina ne bi smela delovati. Glede na vse navedeno je prosila, da nadzorni odbor opravi nadzor 
in ugotovi pravilnost in predvsem gospodarno ravnanje občinske uprave in župana pri postopkih pri 
investiciji za izgradnjo parkirišča pri pokopališču v Gradišču. Kot kaže gre za večji znesek na proračunski 
postavki 401337 Ureditev parkirišča ob pokopališču je rezerviranih 36.000 € in vrednost najemne pogodbe, 
ki bi naj po izjavi župana bila 50 tisoč €, skupaj potem znese 86.100 €. To je končna vrednost investicije po 
izračunih. V takšni vrednosti bi morala investicija iti na javni razpis in bi se verjetno dalo urediti vse skupaj 
še ceneje od tega zneska. Dodala je še, da gre samo za obljubljeno asfaltiranje in bi za 50 tisoč € pri ceni 22 
€ za m2 dobavljenega in vgrajenega asfalta, dobili 2272 m2 asfalta. Cena je povzeta po standardih in je 
srednja od 18 do 24 €/m2.  Prosila je za pisni odgovor. 
 
ŽUPAN je glede pogodbe povedal, da obstaja in bo posredovana. 
 

*     *     *     *     * 
 
Miro BERKE je glede nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča povedal, da oprostitve plačila nadomestila 
ni možna. Prosil je še za dodatno pojasnilo. V nadaljevanju ga je zanimalo kako daleč je z gradbenim 
dovoljenjem za parkirišče pri pokopališču v Gradišču. Apeliral je na g. Balažica, prisednika nadzornega 
odbora, da nadzorni odbor opravi nadzor za investicijo Ureditev parkirišča pri pokopališču v Gradišču. Glede 
vaških odborov je pohvalil vaški odbor Gradišče, še posebej predsednico. Kot je znano imamo v Gradišču 
gasilsko društvo, turistično društvo in klub malega nogometa in vsa ta društva se med seboj usklajujejo. Če 
je vola, se vse da. Zanimalo ga je, kako je z neizkoriščeno subvencijo občine za dan žena. Opozoril je na 
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problematiko glede kontejnerjev na pokopališčih in sicer ali se ne bi mogli ti kako zagraditi, da to zadevo ne 
bi toliko izkoriščali drugi občani, ki mečejo v njih raznovrstne odpadke, smrad se pa širi daleč naokrog. Glede 
polaganja optičnega kabla podjetja Telekom je dosti negodovanja kar se tiče vzpostavitve v prvotno stanje.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da Ministrstvo za finance in Ministrstvo za okolje in prostor vztrajata na tem, da bi morali 
z oprostitvijo nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, počakati na naslednje leto ali pa pred 
01.01.2020. Takrat mora obstajati razglašena epidemija in sprejeto pred 01.01.2021. To kar nas moti na 
občinski upravi je, da je država z enim zakonom spremenila ogromno zakonov. Kar se tiče gradbenega 
dovoljenja za parkirišče pri pokopališču je povedal, da je pridobljeno. Glede sredstev za dan žena je povedal, 
da so sredstva za dan žena v proračunu zagotovljena, odločitev odbora vaških skupnosti pa je, kako bodo 
postopali, kjer dneva žena niso praznovali. Kar se tiče kontejnerjev je povedal, da tisti, ki se želijo znajti se 
bodo znašli. V nadaljevanju je poudaril, da se vse prevečkrat dogaja, da se odlagajo smeti oziroma odpadki 
tudi v  naravi. Problem naše zakonodaje je ta, da ti moraš storilca dobiti na kraju samem, da ga lahko tožiš. 
Če se odpadki odvržejo v kontejner, se ti vsaj odpeljejo. Glede izvajalca polaganja optičnega kabla je 
povedal, da se naj čim prej, ko se težava pojavi, pokliče na občinsko upravo.  
 
Miro BERKE je bil s podanimi odgovori zadovoljen.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja:  
- Ali se je ob rekonstrukciji ceste Tišina – Tropovci sfrezani asfalt s cestišča vgradil nazaj v cestišče, ker je 

deponiran še vedno v Gradišču za igriščem? 
- Med izgradnjo ceste je bilo izvedeno tudi merjenje statike objektov, ko so dela že potekala. Obljubljeno 

jim je bilo, da ko bodo dela zaključena, da bo ponovna meritev ter ocena škode. Zadeva je zaključena, 
meritev pa še ni bilo. 

- V času agromelioracij je bila odvečna zemlja. Zanimalo ga je zakonska podlaga za podarjanje te zemlje, 
računi od prodane zemlje in po kakšnem principu se je ta zemlja delila.  

Prosil je za pisne odgovore.  
 

*     *     *     *     * 
 
Petra KNAUS je povedala, da so kontejnerji za steklo po vaseh premajhni, kajti v dveh do treh dneh po 
odvozu se že napolnijo. Ali je možno postaviti kakšen dodaten kontejner ali pa kontejner z večjim 
volumnom.  
 
ŽUPAN je povedal, da bo podan pisni odgovor.  
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je zastavil naslednja vprašanja: 
- Kdaj bo asfaltirano parkirišče ob pokopališču v Murskih Petrovcih? 
- Kdaj bo asfaltirana cesta do pokopališča v Sodišincih? 
- Kdaj bo asfaltirano parkirišče ob pokopališču v Sodišincih? 
Prosil je za pisne odgovore. 
 
V nadaljevanju je povedal, da je pred leti predlagal, da se na spletni strani objavijo magnetogrami sej 
občinskega sveta. Takrat so bili glede tega podani naj različnejši možni odgovori, od informacijske 
pooblaščenke, in tako naprej. Podal je naslednji predlog: Občina Tišina naj predvaja seje občinskega sveta 
predvajati na spletni strani občine. Svoj predlog je utemeljil s tem, da interni kanal gleda le 10 % občanov, 
pa tudi časovno je omejen. Na spletni strani pa si lahko ogleda sejo, ko ima kdo čas. Kot dober primer je 
izpostavil občino Ivančna Gorica, kjer imajo vse seje objavljene na svoji spletni strani in to vsako točko 
dnevnega reda posebej. Predlagal je, da se gre v takšno varianto, da se na spletni strani občine objavljajo 
vsi posnetki sej po posameznih točkah dnevnega reda. Svoj predlog je podal na glasovanje. 
 



 

 

Stran 12 od 12 

 

ŽUPAN je pojasnil, da smo pri točki Pobude in vprašanja pri kateri se lahko postavljajo le pobude in vprašanja 
županu in direktorici občinske uprave, ne morejo pa se pri tej točki podajati predlogi sklepov. Glede 
predloga sklepa, pa bo podan pisni odgovor do naslednje seje.   
 

*     *     *     *     * 
 
Štefan KRANČIČ je glede izgradnje ceste Murska Sobota – Gederovci povedal, da so dobili cenilne zapisnike 
za odkup zemljišč v k. o. Kupšinci, kjer je bilo v dopisu obenem pojasnjeno, da se je zaradi pojava Covid-19, 
vse skupaj malo zavleklo. Prepisi in pogodbe bi naj bile opravljene v roku treh mesecev. Zanimalo kako je s 
prepisom in odkupom zemljišč na delu od Vanča vasi pa do Gederovec. 
 
ŽUPAN je povedal, da nam je s strani Direkcije bilo obljubljeno, da nas bodo obvestili, ko bodo začeli z 
odkupom. Ampak so nas že občani obvestili, da so že prejeli cenilne zapisnike ter pogodbe, s strani države 
pa kot občina nismo bili nič obveščeni. Na tej trasi so vsi občani prejeli cenilne zapisnike.  

 
 
 
 
11. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.20 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


